

## Franckesche Stiftungen zu Halle

### Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CXXIX.

---

#### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

#### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

CAP. CXXIX. Sed, proposita quasi  
 vniuersa principatus Ti. Caesaris forma, sin-  
 gula recensamus. Qua ille prudentia Rhe-  
 scupolim, interemtorem fratris sui filii Co-  
 tyis, consortisque eiusdem imperii, euoca-  
 vit? singulari in eo negotio vsus opera Flac-  
 ci Pomponii, consularis viri, nati ad omnia,  
 quæ recte facienda sunt, simpliciue virtute  
 merentis semper, quam captantis gloriam.  
 Tum quanta grauitate, vt senator & iudex, 2  
 non vt princeps, & causas pressius audit?  
 quam celeriter Libonem ingratum & noua  
 molientem oppressit? Quibus præceptis in-  
 structum Germanicum suum, imbutumque  
 rudimentis militiæ secum actæ, domitorem  
 recepit Germaniæ? Quibus iuuentam eius  
 exaggerauit honoribus, respondente cultu  
 triumphæ rerum, quas gesserat, magnitudini?  
 Quotiens populum congiariis honorauit, se- 3  
 natorumque censum, cum id senatu auctore  
 facere potuit, quam libenter expleuit, vt ne-  
 que luxuriam inuitaret, neque honestam pau-  
 pertatem pateretur dignitate destitui? Quan-  
 to cum honore Germanicum suum in trans-  
 marinas misit prouincias? Qua vi, consilio- 4  
 rum suorum ministro & adiutore vsus Druso  
 filio suo, Maroboduum inhaerentem occu-  
 pati regni finibus, pace maiestatis eius dixe-  
 rim, velut serpentem abstrusam terræ, salu-  
 bri-